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Protokols Nr. 8/24  

2024.gada 23.oktobrī 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltenē  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Vada: Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padome)  priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš 

Piedalās: Padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Velga Mālkalne, Jānis Mālkalns, Elīna Kubuliņa - Vilne, Sarmis Zauska 

Darba kārtībā: 

1. Informācija par Jāņukalna teritorijas atjaunošanu un plānoto iedzīvotāju iesaisti talkā.  

2. Ziņojums par aizvadīto tikšanos ar Rūjienas iedzīvotājiem par iedzīvotāju padomes veidošanu.  

3. Iedzīvotāju informēšana un iesaiste atkritumu neizmešanai Smiltenes pilsētā vai tās tuvumā esošajās teritorijās.  

4. Atskats par Smiltenes novada pašvaldības tikšanos ar Smiltenes pilsētas iedzīvotājiem. 

5. Jautājums par Smiltenes pilsētas iedzīvotāju iesaisti bērnu laukumu uzturēšanā. 

6. Dažādi 

 

Sēdes gaita: 

1. Kristaps Kalniņš informē par notikušajām sanāksmēm pašvaldībā par Jāņukalna teritorijas atjaunošanas 

projekta virzību un plānotajām tuvākajām aktivitātēm, veicamo darbu sarakstu, laika grafikiem un 

atbildībām.  

Šajā procesā Padomes uzdevums būs iesaistīt pilsētniekus talkās. Pirmā talka tiek plānota 9.novembrī no 

plkst.10.00. Tajā tiek plānota skatītāju zonas solu virsmu demontāža, lai sagatavotu vietu turpmākajiem 

darbiem. 

Talkas izziņošanai un turpmākai komunikācijai tiks izveidots vizuāls materiāls, ko Padome publicēs arī 

savos komunikācijas kanālos. 

Būs informācija par šajā talkā darbu veikšanai nepieciešamajiem darba rīkiem, kā arī par iespēju demontēto 

kokmateriālu izmantošanu apkures vajadzībām. 

2. Padomes priekšsēdētājs informē par vizīti Rūjienā 4.oktobrī, kur pašvaldības delegācijas sastāvā no 

Smiltenes novada Iedzīvotāju padomēm tika uzaicināti pārstāvji, lai dalītos pieredzē. 

3. Reģionālais laikraksts “Ziemeļlatvija” ir vaicājis Padomes viedokli par iedzīvotāju attieksmi un iesaisti 

atkritumu apsaimniekošanas jomā, kā arī pārrunāja sabiebrības informētību un cilvēku individuālo 

kultūras, atbildības un rīcības līmeni šajā jautājumā. Padomes locekļi diskutē par savu pieredzi, izskan 

viedoklis, ka, iespējams, šis jautājums ir nākotnē organizējamā iedzīvotāju padomju hakatona viens no 

risināmajiem uzdevumiem, kas reizē var būt gan izglītojošs, gan dot kādu gala produktu. 
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4. Padome vērtē pašvaldības vadības, deputātu un iedzīvotāju tikšanos Smiltenē kā veiksmīgu un noteikti 

turpināmu nākotnē. Tikšanās pulcējusī līdz šim lielāko iedzīvotāju skaitu šāda satura sanāksmēs. 

5. Kristaps Kalniņš informē, ka ir saņemta pašvaldības Saimniecības nodaļas Teritorijas apsaimniekošanas 

specialistes Unas Raiskumas vēstule par Padomes atbalstu bērnu laukuma sakopšanā (lapu savākšana). 

Padomes viedoklis ir: 

1) Noskaidrot, cik jēgpilna ir laukuma atbrīvošana no sakritušajām lapām, ja teritorijā tiek plānoti 

būvdarbi; 

2) Nebūtu vēlams pilsētas teritoriju sakopšanu atstāt iedzīvotāju pārziņā un atbildībā. 

6. Velga Mālkalne informē, ka pēc ārkārtas sēdes ir sagatavots un pašvaldībai nosūtīts Padomes iesniegums 

lai 12.novembra Izglītības, kultūras un sporta pastāvīgo jautājumu komitejas darba kārtībā iekļautu 

jautājumu par 18. novembra svētku atzīmēšanu Smiltenē. 

Sarmis Zauska, uzklausot vairāku smilteniešu izjautājumus un ierosinājumus, iesaka turpmākajās padomes 

sēdēs plānot tikšanos ar Smiltenes vidusskolas direktori un Skolas padomes priekšsēdētāju, lai pārrunātu 

aktuālus vecāku jaudājumus un priekšlikumus. Padomes locekļi iesaka tikšanos organizēt Kultūras centrā 

vai vidusskolā, lai tajā var piedalīties interesenti. 

Sarmis Zauska ir saņēmis jautājumus par pilsētas vides uzlabošanas tēmu un aicina pārdomāt, kā šos 

jautājumus neatstāt bez izskatīšanas, kā tos apaktualizēt pašvaldībā. Tiek ieteikts jautājumus nosūtīt uz 

iedzīvotāju padomes e-pastu, lai veidotos saraksts, kuru varam nosūtīt atbildīgajiem speciālistiem 

pašvaldībā.  

Iespējams, ka šo darbu uzlabos Saimnieciskās nodaļas reorganizācija, kā rezultātā tiks veidota jauna 

iestāde Smiltenes pilsētas saimniecības pārvalde. 

Sēdē pieņemtie lēmumi: 

- Iesaistīties Jāņukalna teritorijas atjaunošanas procesā un veicināt iedzīvotāju iesaisti talkā 9.novembrī. 

- Atbildēt pašvaldības saimnieciskās nodaļas Teritorijas apsaimniekošanas speciālistei Unai Raiskumai par 

Smiltenes bērnu laukumu sakopšanu, iesaistot iedzīvotājus. 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2024.gada 13.novembrī, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

 

Sēde tiek slēgta plkst.19.30 

 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 


